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Or.0012.1.5.2020 
 

 

 

 

Protokół Nr 15/20 
wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Komisji 

Rozwoju Lokalnego i Budżetu oraz Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 

działających przy Radzie Miejskiej w Drohiczynie 

w dniu 22 października 2020 r. 
 

 

 

Wspólne posiedzenie w/w Komisji działających przy Radzie Miejskiej w Drohiczynie odbyło 

się w Miejsko Gminnym Ośrodku Kultury w Drohiczynie i trwało od godz. 900 do godz. 1150. 

 

 

Ad. l. 
 

Posiedzeniu przewodniczył Waldemar Żero - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 

Prowadzący dokonał otwarcia posiedzenia, powitał wszystkich zebranych radnych, p. A. 

Chrzanowską – Laszuk – Skarbnik Gminy, p. W. Borzyma - Burmistrza Drohiczyna, p. R. 

Konobrockiego – Sekretarza Gminy oraz Dyrektorów i Kierowników jednostek 

organizacyjnych Gminy. 

 

Radni obecni na posiedzeniu (listy obecności w załączniku nr 1). 

 

Komisja Rewizyjna 

1. Waldemar Żero 

2. Tadeusz Niemyjski 

3. Antoni Zagubień     
 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

1. Andrzej Miłkowski 

2. Radosław Sorokosz 

3. Leon Buśko 

 

Komisja Rozwoju Lokalnego i Budżetu 

1. Stanisława Urbańska              nieobecna 

2. Urszula Tomasik                     nieobecna 

3. Wojciech Wojtkowski 

 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 

1. Andrzej Kosiński       nieobecny 

2. Barbara Pogorzelska 

3. Małgorzata Sierociuk 

4. Jan Kobus                                nieobecny 

5. Józef Daniluk 

 

Ad. 2. 
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Przewodniczący posiedzenia zapoznał zebranych z porządkiem wspólnych obrad Komisji, 

który przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad oraz protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Przedstawienie sprawozdania z realizacji budżetu za I półrocze 2020 r. 

4. Informacja z działalności jednostek organizacyjnych: MGOPS, ŚDS, MGOK, MGBP, 

GZGK i BOS za I półrocze 2020 r. 

5. Ocena sytuacji ekonomicznej szkół i przedszkoli na terenie Gminy Drohiczyn. 

6. Przedstawienie przez Burmistrza Drohiczyna oraz Przewodniczącego RM informacji 

dotyczącej złożonych oświadczeń majątkowych przez radnych gminy i pracowników 

samorządowych za 2019 r. 

7. Opiniowanie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy na rok 2020, 

b) przyjęcia Regulaminu Targowiska Miejskiego w Drohiczynie, 

c) uchwalenia Gminnego Programu Ochrony Środowiska na lata 2020 – 2026, 

d) przyjęcia do realizacji projektu pod nazwą „SOWA II – Społeczność, Organizowanie, 

Współdziałanie, Angażowanie”, 

e) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu. 

8. Wolne wnioski. 

9.  Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący posiedzenia W. Żero poddał pod głosowanie powyższy porządek obrad: 

 za przyjęciem porządku - 11 osób, 

 przeciw - nie było, 

 wstrzymało się - nie było. 

W głosowaniu jawnym członkowie komisji przyjęli porządek posiedzenia jednogłośnie. 

Przewodniczący poinformował członków komisji o wyłożonym protokole z poprzedniego 

posiedzenia komisji w dniu 25 sierpnia 2020 r. 

Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem, czy są uwagi do protokołu. 

Uwag do protokołu nie wniesiono. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie powyższy protokół: 

 za przyjęciem protokołu – 11 osób, 

 przeciw - nie było, 

 wstrzymało się – nie było. 

W głosowaniu jawnym Komisje przyjęły protokół z poprzedniego posiedzenia komisji 

jednogłośnie. 

 

 

Ad. 3. 

 

Przewodniczący posiedzenia poprosił o zabranie głosu p. A. Chrzanowską – Laszuk, w celu 

omówienia sprawozdania z realizacji budżetu za I półrocze 2020 r.  

 

Skarbnik omówiła sprawozdanie zgodnie z załącznikiem nr 2. 

Przewodniczący zwrócił się do radnych, czy są pytania do sprawozdania. 
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Pytań nie było, zatem Przewodniczący posiedzenia podziękował p. Skarbnik za zabranie głosu. 

 

Ad. 4. 

 

Przewodniczący posiedzenia poprosił o zabranie głosu Kierownik Miejsko Gminnego Ośrodka 

Kultury w Drohiczynie, p. B. Chrząstowską, w celu omówienia sprawozdania z 

funkcjonowania MGOPS, jak również ŚDS w Putkowicach Nadolnych za I-wsze półrocze 2020 

r. 

Kierownik omówiła sprawozdania zgodnie z załącznikiem nr 3 i 4. 

Przewodniczący zwrócił się do radnych, czy są pytania do sprawozdania. 

Zapytał jaka jest kwota zasiłku dla osoby bezrobotnej i na jakim etapie jest remont drugiego 

budynku w Putkowicach Nadolnych? 

Kierownik odpowiedziała, że jeśli chodzi o zasiłek, to jest to kwota 350,00 zł, natomiast jeśli 

chodzi o remont, to budynek jest ciągle dostosowywany do norm i zaleceń. Nie uniknione były 

też zmiany w dokumentacji technicznej.  

M. Rogowiec zapytał, czy w związku z Covid 19, planowane jest zamknięcie ośrodka? 

Kierownik odpowiedziała, że zamkną dopiero wtedy, jak będzie nakaz odgórny.  

Radny Daniluk zapytał, jaki był koszt altanki, która powstała przy ŚDS? 

Kierownik odpowiedziała, że był to koszt 22 000,00 zł. 

Więcej pytań nie było, zatem Przewodniczący posiedzenia podziękował Kierownik MGOPS za 

zabranie głosu. 

 

Przewodniczący posiedzenia poprosił o zabranie głosu Kierownik Miejsko Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Drohiczynie, p. A. Bujno, w celu omówienia sprawozdania z funkcjonowania 

MGBP za I-wsze półrocze 2020 r. 

Kierownik omówiła sprawozdanie zgodnie z załącznikiem nr 5. 

Przewodniczący zwrócił się do radnych, czy są pytania do sprawozdania. 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący posiedzenia podziękował Kierownik MGBP za zabranie 

głosu. 

 

Przewodniczący posiedzenia poinformował radnych, że Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka 

Kultury służbowo wyjechał za granicę, więc jeśli są pytania do załączonego sprawozdania z 

funkcjonowania MGOK za I-wsze półrocze, to prosi o przedstawienie (zał. nr 6). 

Pytań nie było. 

 

Przewodniczący posiedzenia poprosił o zabranie głosu Dyrektora Gminnego Zakładu 

Gospodarki Komunalnej w Drohiczynie, p. W. Wietoszko, w celu omówienia sprawozdania z 

funkcjonowania GZGK za I-wsze półrocze 2020 r. 

Dyrektor omówił sprawozdanie zgodnie z załącznikiem nr 7. 

Przewodniczący zwrócił się do radnych, czy są pytania do sprawozdania. 

Pytań nie było. 
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Następnie Dyrektor poruszył temat wywozu śmieci i przedstawił ceny, jakie są za odbiór śmieci 

w Hajnówce. 

Zaproponował, aby przedyskutować ten temat i znaleźć rozwiązanie problemu, jakim jest brak 

segregacji. 

Temat został przedyskutowany przez radnych.  

Następnie Podinspektor ds. księgowości podatkowej, p. S. Surmacz – Krzyżewska, 

przedstawiła jak wyglądają zaległości za opłaty za odbiór śmieci. 

 

Przewodniczący posiedzenia podziękował Dyrektorowi GZGK oraz p. S. Surmacz  - 

Krzyżewskiej za zabranie głosu. 

 

Przewodniczący posiedzenia poprosił o zabranie głosu Sekretarza Gminy, p. R. Konobrockiego, 

w celu omówienia sprawozdania z funkcjonowania BOS za I-wsze półrocze 2020 r. 

Sekretarz omówił sprawozdanie zgodnie z załącznikiem nr 8. 

Przewodniczący zwrócił się do radnych, czy są pytania do sprawozdania. 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący posiedzenia podziękował Sekretarzowi za zabranie 

głosu. 

 

Ad.5. 

 

Przewodniczący posiedzenia poprosił o zabranie głosu Sekretarza Gminy, p. R. Konobrockiego, 

w celu omówienia informacji na temat oceny sytuacji ekonomicznej szkół i przedszkoli na 

terenie Gminy Drohiczyn. 

Sekretarz omówił sprawozdanie zgodnie z załącznikiem nr 9. 

Przewodniczący zwrócił się do radnych, czy są pytania do sprawozdania. 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący posiedzenia podziękował Sekretarzowi za zabranie 

głosu. 

 

Ad.6. 

 

Burmistrz i Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawili wyniki analizy oświadczeń 

majątkowych, złożonych przez pracowników zobligowanych do złożenia oświadczenia oraz 

Radnych Gminy (zał. nr 10). 

Analiza oświadczeń pracowników wykazała nieprawidłowości w oświadczeniu u p. R. 

Konobrockiego i p. B. Chrząstowskiej, jednak nie podjęto dodatkowych działań. 

Analiza oświadczeń Radnych Gminy nie wykazała nieprawidłowości. 
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Ad.7. 

 

a) 

 

Przewodniczący posiedzenia poprosił o zabranie głosu Skarbnik Gminy – p. A. Chrzanowską - 

Laszuk odnośnie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Drohiczyn na rok 2020. 

Skarbnik omówiła projekt uchwały (zał. nr 11). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

b) 

 

Radna Sierociuk opuściła obrady, zatem liczba radnych zmniejszyła się do 10. 

M. Rogowiec powiedział o dietach radnych za udział w posiedzeniach komisji i sesji. Sekretarz 

wyjaśnił zasady wyliczania diet, odnosząc się do kwoty bazowej. 

Zaproponowano podwyżkę o 50,00 zł. Radni wyrazili zgodę. 

 

Przewodniczący posiedzenia poprosił o zabranie głosu Sekretarza Gminy, p. R. Konobrockiego, 

odnośnie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu Targowiska Miejskiego w 

Drohiczynie. 

Sekretarz omówił projekt uchwały (zał. nr 12). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

c) 

 

Przewodniczący posiedzenia poprosił o zabranie głosu Sekretarza Gminy, p. R. Konobrockiego, 

odnośnie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Ochrony Środowiska 

na lata 2020 – 2026. 

Sekretarz omówił projekt uchwały (zał. nr 13). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

d) 

 

Przewodniczący posiedzenia poprosił o zabranie głosu Kierownik MGOPS p. B. Chrząstowską, 

odnośnie projektu uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji projektu pod nazwą „SOWA II – 

Społeczność, Organizowanie, Współdziałanie, Angażowanie”. 

Kierownik omówiła projekt uchwały (zał. nr 14). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 
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Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

e) 

 

Przewodniczący posiedzenia poprosił o zabranie głosu Sekretarza Gminy, p. R. Konobrockiego, 

odnośnie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Siemiatyckiemu. 

Sekretarz omówił projekt uchwały (zał. nr 15). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Ad. 8. 

 

Głos zabrał Inspektor ds. gospodarki gruntami, p. M. Kosiński i zapytał, jakie jest stanowisko 

rady w sprawie wydzielenia i ustalenia służebności użytkowania działki na ulicy Batorego? 

Rada jednogłośnie wyraziła zgodę. 

 

Ad. 9. 

 

Wobec wyczerpania tematów Przewodnicząca wspólnego posiedzenia komisji radna Urbańska  

zamknęła posiedzenie. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Przewodniczący Komisji: 

Komisji Rewizyjnej……………………………………………………………........................... 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji…………………………………........................................... 

Komisji Rozwoju Lokalnego i Budżetu             nieobecna 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych      nieobecny 

 

 

Protokołowała: 

Marta Nielipińska 


